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Protokół  Nr VII/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia  21 marca  2007 roku w sali Urzędu   
                                                     Miejskiego, Stary Rynek 1. 
 
            Proponowany porządek: 
 
     1.Otwarcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
     2.Przyjęcie porządku obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
     3.Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
     4.Uchwalenie budŜetu Miasta Łowicza na 2007 rok. 

     a/ opinie i wnioski poszczególnych Komisji Rady Miejskiej, 
     b/ stanowisko Burmistrza Miasta w sprawie wniosków Komisji, 
     c/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
     d/ pytania, uwagi, wnioski Radnych do projektu budŜetu miasta, 
     e/ podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Łowicza na 2007 rok. 
  5.Informacja o działaniach Wydziału Analiz i Promocji  w 2006 roku. 
  6.Podjęcie uchwał: 

        1/w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego dla nauczycieli wysokość stawek                                 
           dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy,  
           szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny    
           ponadwymiarowe, godzin doraźnych zastępstw, niektórych innych składników                    
           wynagrodzenia oraz podwyŜszenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego,   
        2/w sprawie powierzenia Policji zadań Gminy Miasta Łowicza w zakresie ochrony  
           bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz kontroli przestrzegania przepisów  
           porządkowych i administracyjnych związanych z działalnością publiczną 
           lub obowiązujących w miejscach publicznych i przekazania środków finansowych  
           dla Policji, 
        3/w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasta Łowicza  
           a Parafią Rzymskokatolicką p.w. Chrystusa Dobrego Pasterza w Łowiczu 
           i uchylenia uchwały Nr LVI/344/2006 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 25 maja 2006  
           roku w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto Łowicz a Parafią  
           Chrystusa Dobrego Pasterza, 
        4/w sprawie zmiany uchwały Nr V/50/2007 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia  
           23 stycznia 2007r. w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasta       
           Łowicza a Parafią Rzymskokatolicką p.w. Chrystusa Dobrego Pasterza, 
        5/w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonych w Łowiczu obręb  
           Łowicka Wieś, 
        6/w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności  
           i wysokości  stawek opłaty  targowej, zarządzenia poboru tych opłat w drodze inkasa    
           oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
       7/ w sprawie odwołania Sekretarza Miasta Łowicza, 
       8/ w sprawie powołania Sekretarza Miasta Łowicza, 
       9/ w sprawie zgłoszenia, jako przedstawiciela Gminy Miasto Łowicz, kandydata  
           na członka Stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy, 
     10/ w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Miasta Łowicza - Pana Arkadiusza  
            Ryszarda Podsędka – o obowiązku złoŜenia oświadczenia, dotyczącego pracy  
            lub słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami  
            w okresie od 22 lipca 1944 roku do 31 lipca 1990 roku, 
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      11/ w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy Miasta Łowicza – Pani Marii  
            Więckowskiej – o obowiązku złoŜenia oświadczenia, dotyczącego pracy lub słuŜby w  
            organach bezpieczeństwa lub współpracy z tymi organami w okresie od 22 lipca  
            1944 roku do 31 lipca 1990 roku, 

12/w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla zakładu      
     budŜetowego - Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu, 
 

   7. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 
   8. Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie zamiaru zbycia udziałów w spółce  
       ZEC w Łowiczu spółka z o.o. przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  
       w Łodzi. 
   9.Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu wobec wezwania Wojewody Łódzkiego  
      do podjęcia uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu Burmistrza Miasta  
      Krzysztofa Jana Kalińskiego. 
      a/podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta  
       Łowicza. 
  10.Interpelacje, zapytania, sprawy róŜne. 
  11.Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
  12.Zakończenie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
 
Ad.1. 
 
 Otwarcia obrad VII Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa. 
Powitał Radnych, Posła na Sejm RP Pana Cezarego Grabarczyka, Burmistrzów Miasta  
Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Bogusława Bończaka,  
Komendanta Powiatowego Policji Pana Zygmunta Galanta, przedstawiciela Państwowej 
StraŜy PoŜarnej Pana Jana Władysa, Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego Pana 
Marcina Kosiorka, Pana Andrzeja Barylskiego Wójta Gminy Łowicz, Dyrektorów jednostek, 
Przewodniczących Zarządów Osiedli, Panią Annę Czubak Sekretarz Miasta, Pana Arkadiusza 
Podsędka Skarbnika Miasta, Panią Jolantę MroŜewską Radcę Prawnego Urzędu Miejskiego, 
Naczelników Wydziałów i pracowników Urzędu Miejskiego. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe na ustawowy skład 21 Radnych, obecnych jest 
21, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne. 
 
Ad.2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe porządek obrad VII Sesji został przesłany 
wszystkim zaproszonym. 
Poinformował, Ŝe wpłynęło pismo od Burmistrza Miasta w sprawie zmian w porządku obrad, 
które stanowi załącznik do oryginału Protokółu. 
 
            Przewodniczący poinformował, Ŝe w pkt. 9 porządku obrad proponowane jest 
podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta Łowicza. 
                                     Radni innych uwag nie zgłosili. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie proponowanych zmian w 
porządku obrad. 
                                21 „za”,0 przeciw, 0 wstrzymujących  
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie  porządku obrad VII Sesji 
wraz ze zmianami. 
                                21 „za”,0 przeciw, 0 wstrzymujących  
 
Ad.3. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe Protokół z VI sesji został wyłoŜony  
w Biurze Rady Miejskiej  oraz w sali obrad. Sekretarzem VI Sesji był Radny Piotr Pochwała. 
       Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem do Radnych i Sekretarza Sesji,  
czy są uwagi lub zastrzeŜenia. 
                                 Nie zgłoszono uwag. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie Protokółu z VI Sesji  
                                21 „za”,0 przeciw, 0 wstrzymujących  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował na Sekretarza VII Sesji Radną Marzenę 
Rokicką, która wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał list gratulacyjny dla Posła Cezarego Grabarczyka. 
Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta  – wręczył Panu Cezaremu Grabarczykowi 
Posłowi na Sejm RP list gratulacyjny kwiaty i prezent w postaci albumu zatytułowanego 
„Łowicz w XX wieku”. 
Burmistrz Miasta -  podziękował Panu Posłowi za pomoc i wsparcie w pracach samorządu, 
zwłaszcza o wystąpienie z wnioskiem do Trybunału Konstytucyjnego o sprawdzenie 
zgodności przepisów regulujących terminy składania oświadczeń z Konstytucją. 
Pan Cezary Grabarczyk- podziękował za zaproszenie na Sesję Rady i stwierdził, Ŝe chętnie  
pomaga w pracach samorządu. 
 
Ad.4. 
 
Projekt budŜetu miasta Łowicza na 2007 rok wraz z autopoprawkami przedstawił 
Skarbnik Miasta Pan Arkadiusz Podsędek. /stanowi załącznik / 
 
a/opinie poszczególnych Komisji Rady Miejskiej przedstawili: Przewodniczący Komisji. 
              Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - Radny Jacek Haczykowski  
              Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej          – Radny Krzysztof Zieliński  
              Komisji Społecznej                                   - Radny Piotr  Pochwała 
              Komisji BudŜetu i Finansów                     - Radny Grzegorz Wojciechowski  
                              / opinie stanowią załączniki do oryginału/  
 
b/Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta – poinformował, Ŝe projekt budŜetu 
miasta był opracowany przez poprzednie władze miasta. 
Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe radni otrzymali wykaz planowanych inwestycji z czego 
wynika, Ŝe w budŜecie miasta na 2007 rok zaplanowane jest około 31 % środków 
przeznaczonych na inwestycje. Planowane jest wiele środków finansowych przeznaczyć na 
budowę dróg przy udziale środków unijnych i planowych kredytów. 
Pan Burmistrz Miasta podziękował Skarbnikowi Miasta Panu Arkadiuszowi Podsędkowi za 
pomoc i elastyczność przy wprowadzanych zmianach w projekcie budŜetu miasta. 
Podziękował radnym za zrozumienie i pomoc przy wprowadzaniu dodatkowych inwestycji do 
projektu budŜetu. 
Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe brał udział wraz z radnymi w 10 zebraniach 
mieszkańców w Zarządach Osiedli, na  których wypracowano ponad 270 wniosków. 
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Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe po uzgodnieniach z radnymi proponowane jest w 
budŜecie miasta wprowadzenie co najmniej po 1 inwestycji w kaŜdej dzielnicy miasta. 
Ogółem wprowadzono do budŜetu miasta inwestycje za około 1.200.000 złotych.  
Część wniosków mieszkańców będzie zrealizowana bez większych nakładów finansowych. 
Dobrze, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów na posiedzeniu przeanalizowała wnioski z innych 
Komisji Rady Miejskiej, niektórzy radni wycofali swoje wnioski po zrozumieniu wyjaśnień 
Burmistrza Miasta. 
Pan Krzysztof Jan Kaliński – stwierdził, Ŝe 3 wnioski Komisji BudŜetu i Finansów zostały 
ujęte w budŜecie miasta na 2007 rok.  
Jest zapewnienie, Ŝe sięgacze w ul. Włókienniczej będą wykonywane. Obecnie przeznaczono 
kwotę 35.000 zł na wykonanie 1 sięgacza, ale mogą być realizowane następne, jeśli będą 
dodatkowe środki finansowe. 
Zwrócił uwagę, Ŝe obecnie obserwowany jest wysoki wzrost materiałów i usług  
budowlanych, dlatego nie wiadomo, czy uda się zrealizować wszystkie zadania. 
Do opracowania projektu budŜetu miasta włączali się aktywnie wszyscy Naczelnicy 
Wydziałów, Dyrektorzy jednostek, którzy analizowali, jakie zadania w pierwszej kolejności 
naleŜy wykonać.  
Zwrócił uwagę, Ŝe zadłuŜenie miasta jest na bezpiecznym poziomie, ale nie wiadomo czy  
nie będzie potrzeby zaciągania dodatkowych kredytów i poŜyczek. 
Burmistrz Miasta  stwierdził, Ŝe niektóre inwestycje zostały rozpoczęte np.: ul. Jastrzębska. 
Planowane jest wprowadzenie kilku inwestycji sanitarnych, gdzie istnieje szansa na 
pozyskanie i umorzenie poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 
Poinformował, Ŝe rozpoczęto prace budowy w ulicy Blich przez firmę z Łowicza. 
Burmistrz Miasta podziękował Zastępcy Burmistrza Miasta za pomoc i aktywność  przy 
opracowaniu budŜetu na 2007 rok. 
 
c/ Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi przedstawił Skarbnik Miasta Pan     
    Arkadiusz Podsędek / stanowi załącznik / 
 
d/ Radny Maciej Mońka zwrócił uwagę, Ŝe większych zmian w   projekcie budŜetu miasta 
nie wprowadzono. Wprowadzono środki finansowe z planowanej nadwyŜki budŜetowej. 
Zaskoczeniem jest zwiększenie kompetencji Burmistrza Miasta w zakresie przenoszenia 
środków finansowych w budŜecie pomiędzy działami. Przy uchwalaniu dwóch ostatnich 
budŜetów miasta Pan K.J. Kaliński jako Radny był przeciwny takim zmianom. 
Znacznie to ułatwia pracę przy realizacji budŜetu w ciągu roku, wcześniej twierdzono, Ŝe są 
to kompetencje Rady Miejskiej a nie Burmistrza Miasta. 
Stwierdził, Ŝe poprzednia Rada Miejska znacznie ograniczała środki finansowe na działania 
promocyjne miasta i na wydatki administracyjne. Obecne działania są bardziej korzystne dla 
administracji, podwyŜki się naleŜą pracownikom Urzędu Miejskiego. 
Stwierdził, Ŝe środki finansowe na modernizację OSiR są potrzebne, ale istnieje moŜliwość 
odzyskania części pieniędzy ze środków zewnętrznych. Wcześniej planowane było 
pozyskanie środków finansowych na kompleksową modernizację obiektów sportowych z 
udziałem środków unijnych. Na ten cel potrzeba około 10 mln. złotych. 
Istnieje taka moŜliwość, moŜna by wyremontować zaplecze OS i R  i  budynek gospodarczy. 
Do kaŜdej 1 złotówki z budŜetu miasta naleŜy pozyskiwać dodatkowe środki finansowe z 
zewnątrz, takie powinno być działanie władz miasta. 
Radny Maciej Mońka – zgłosił wniosek o zmniejszenie i zwiększenie środków finansowych 
w budŜecie miasta./stanowi załącznik / 
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Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził,Ŝe radni wiele razy mieli moŜliwość analizowania 
projektu budŜetu miasta. Był on przedmiotem obrad kilku spotkań roboczych i posiedzeń 
Komisji. MoŜna było zgłosić uwagi i zapytania, wnioski. Poprzednie budŜety miasta były  
„budŜetami przetrwania”, obecnie ponad 31 % przeznaczono na inwestycje w mieście.  
Jest to budŜet bardzo dynamiczny wymagający duŜego ryzyka i zaciągnięcie dodatkowych 
poŜyczek oraz wykorzystania znacznej kwoty środków unijnych. 
Stwierdził, Ŝe naleŜy podjąć działania w zakresie modernizacji boiska w OSiR, poniewaŜ 
młodzieŜ nie ma gdzie trenować. Podobnie Klub „Pelikan” nie ma odpowiedniego boiska, a 
młodzieŜ na treningi wyjeŜdŜa do sąsiednich miejscowości. W bieŜącym roku naleŜy 
rozpocząć remont, a w następnych latach  kontynuować. Przeznaczona kwota w budŜecie jest 
niezbędna, aby wybudowano boisko ze sztuczną murawą, prawidłowymi bieŜniami i 
oświetleniem. Radny stwierdził, Ŝe proponowany budŜet będzie trudny do realizacji, 
wymagający duŜej dyscypliny przy opracowaniu harmonogramów przetargów. 
Poinformował, Ŝe jako radny będzie głosował za odrzuceniem wniosku Radnego M. Mońki i 
za przyjęciem przedstawionego projektu budŜetu. 
Radny Robert Wójcik – zwrócił uwagę, Ŝe projekt budŜetu był opracowany przez 
poprzednią władzę, a Radny M. Mońka miał duŜy wpływ pracując jako Zastępca Burmistrza 
Miasta. Wnioski zgłoszone przez Radnego M. Mońkę powinny być zgłoszone na 
posiedzeniach komisji. Radni mieli moŜliwość zgłaszania wniosków, a Burmistrz Miasta 
część wniosków uwzględnił lub przedstawił argumenty odrzucające przyjęcie tych wniosków. 
Radny Maciej Mońka –zwrócił uwagę, Ŝe nie zauwaŜył większych poprawek w projekcie 
budŜetu, zmiany są wprowadzone autopoprawkami. Stwierdził, Ŝe bardzo waŜne jest 
pozyskiwanie dodatkowych środków z Unii Europejskiej. 
Zwrócił uwagę, Ŝe  nie widzi potrzeby zwiększenie o 30.000 zł przeznaczonej na etat dla Pana 
D. Mroczka, zastępcy Dyrektora MOPSu, to za duŜa kwota. 
Radny Jacek Haczykowski – zauwaŜył, Ŝe środki na modernizację OSiR zostały pozyskane 
z Ministerstwa Sportu. Stwierdził, Ŝe naleŜy rozpocząć remont OSIR i kontynuować to przez 
okres całej kadencji. Stwierdził, Ŝe naleŜy zająć się modernizacją bieŜni, całego budynku i 
zaplecza oraz zainstalowaniem oświetlenia. 
Burmistrz Krzysztof Jan Kali ński – w odpowiedzi na wniosek radnego M. Mońki, 
stwierdził, Ŝe ma radny prawo mieć swoje zdanie. 
ZauwaŜył, Ŝe w O SiR boisko jest mocno  zdewastowane podejmowano działania, aby 
wprowadzić  modernizację OSiR do wniosku unijnego, niestety nie uwzględniono tego 
projektu. Ilości środków jest ograniczona na spieranie obiektów sportowych, były środki  dla 
całego województwo w wysokości  7.000.000 zł.   Stwierdził, Ŝe jest szansa pozyskania 
środków finansowych w wysokości 33 % wysokości nakładów z Urzędu Marszałkowskiego.  
Burmistrz przedstawił plan modernizacji OSiR m.in. przesunięcie budynków w kierunku 
północnym, zbudowanie boiska wielofunkcyjnego. Stwierdził, Ŝe kaŜda złotówka wydana na 
sport powinna zwrócić się podwójnie. 
Poinformował, Ŝe planowane jest urządzenie sztucznego boisko przy Szkole Podstawowej  
Nr 4. Do Ministerstwa Sportu ma być złoŜony wniosek i projekt ten moŜe być dofinansowany 
w 70 %. Stwierdził, Ŝe jeŜeli uda się ten projekt zrealizować to w przyszłym roku moŜliwe 
będzie zaplanowanie realizacji boiska przy Szkole Podstawowej Nr 3. 
Burmistrz podziękował za wypowiedzi radnym, z których wynika, Ŝe są zadowoleni z  
opracowanego projektu budŜetu. 
Burmistrz Miasta  odniósł się do wniosku Radnego M. Mońki. Burmistrz nie zgodził się na 
zmniejszenie wydatków na OSiR o 30.000 zł. Remont boiska przy Szkole Podstawowej Nr 3 
jest planowany na przyszły rok. Modernizację kuchni w Szkole Podstawowej Nr 1 
zaplanowano  na rok 2008. Burmistrz stwierdził, Ŝe 100 tys. na ten cel to zbyt mało i trzeba 
zwiększyć do 200 tys.  
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Pan Krzysztof Jan Kaliński stwierdził, Ŝe trzeba by  przeznaczyć 550 tys. na parkingi przy 
szkole na Blichu, przy Cmentarzu Katedralnym, Cmentarzu przy ul. Tuszewskiej. Dlatego 
planowane jest wybudowanie parkingów przy kościołach: na Korabce oraz Chrystusa 
Dobrego Pasterza. RozwaŜana była moŜliwość wykonania parkingu przy Urzędzie 
Skarbowym na ul. Chełmońskiego, ale nie ma wolnych terenów. Dlatego planowane jest 
zamiast parkingu wykonanie ul. Ogrodowej wraz z miejscami parkingowymi  w 2008 roku. 
Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe budowa ulicy Chmielińskiej moŜe być zaplanowana do 
realizacji w 2008 roku.  
Na wykonanie kanalizacji w ul. Sochaczewskiej w bieŜącym roku nie wystarczy środków, 
poniewaŜ brak jest opracowanej dokumentacji, moŜliwa jest do zrealizowania w 2008 roku. 
Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe do wykonania kanalizacji pozostały trzy duŜe ulice: 
Chełmońskiego, Łódzka i Sochaczewska. Wykonanie kanalizacji w ul. Chełmońskiego 
spowodowałoby zniszczenie w duŜej części nawierzchni asfaltowej ulicy, dlatego planowana 
jest do wykonania w następnych latach.  
Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe dzięki dobrej współpracy z Panią Anną Gajewską 
Naczelnikiem Wydziału Gospodarki Gruntami, która potrafi nakreślić kilkuletnią wizję 
planowanych wykupów gruntów, potrzebne są znaczne środki finansowe.  
W projekcie budŜetu na wykup gruntów przeznaczono kwotę 800 tys. zł, ale planowane są 
sprzedaŜe terenów, sprzedaŜe mieszkań z zasobów komunalnych, zamiany działek.  
Wobec tego środków finansowych na ten cel będzie znacznie więcej. 
Burmistrz Miasta  stwierdził, Ŝe na zakup folii basenowej Dyrektor Pływalni nie składał 
Ŝadnego wniosku do projektu budŜetu. 
Dyrektor OSiR Zbigniew Kuczyński – zwrócił uwagę, Ŝe nie zgłaszał wniosku o 
zwiększenie etatu w OSiR, tylko chciał powrócić do stanu poprzedniego z 2006 roku.  
Pan Dyrektor stwierdził, Ŝe chciał utrzymać stanowisko kasjerki, której zadaniem były 
wpłaty i wypłaty do kasy OSiR oraz prowadzenie sekretariatu i innych zadań. Istnieje obawa, 
Ŝe dwie osoby w księgowości mogą opóźnić księgowanie dokumentów, dlatego konieczne 
jest przywrócenie stanowiska kasjerki. 
Zwrócił uwagę, Ŝe przez ostatnie cztery lata występowano corocznie z wnioskiem o 
uwzględnienie w budŜetach miasta modernizacji OSiR, ale nie udawało się tego wprowadzić. 
Dokonano jedynie wymiany okien od strony ul. Jana Pawła II. W bieŜącym roku planowane 
jest zakończenie wymiany okien w całym budynku OS iR.  Modernizacja OS iR powinna być 
rozpoczęta w najbliŜszym moŜliwym terminie, poniewaŜ tego wymagają obiekty OSiR. 
Modernizacja obiektów sportowych powinna być rozpoczęta cztery lata temu, kiedy moŜliwe 
było pozyskanie środków unijnych na ten cel. 
Radny Maciej Mońka - poinformował, Ŝe przy opracowaniu projektu budŜetu poprzednie 
władze miasta nie dysponowały większymi środkami finansowymi, dlatego ilość inwestycji 
była znacznie mniejsza. Obecnie do projektu budŜetu wprowadzono nadwyŜkę budŜetową 
oraz środki z rozliczeń na koniec 2006 roku, dlatego moŜliwe jest zwiększenie większej ilości 
inwestycji. 
Radna Ewa Zbudniewek – stwierdziła, Ŝe stadion przy OSiR powinien być remontowany 
kompleksowo, naleŜy rozpocząć jego modernizację i kontynuować przez kilka lat. 
Stadion OSiR  budowany był społecznie przez mieszkańców Łowicza i najbardziej został 
zdewastowany podczas urządzania wyścigów konnych i samochodowych. 
Zwróciła uwagę, Ŝe konieczne jest urządzenie parkingów przy cmentarzach: Kolegiackim, 
Chrystusa Dobrego Pasterza, Św. Ducha. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował przegłosowanie wniosku Radnego Macieja 
Mońki /stanowi załącznik/ 
                                    3 „za”, 16 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe wniosek nie został przyjęty. 
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e/ projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Łowicza na 2007 rok – 
przedstawił Skarbnik Miasta Pan Arkadiusz Podsędek / stanowi załącznik/. 
 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                 U c h w a ł ę Nr VII/66/2007 
                        21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe budŜet miasta na 2007 rok został przyjęty jednogłośnie. 
Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta Łowicz podziękował Radnym za 
jednogłośne przyjęcie budŜetu na 2007 rok. 
 
Ad.5. 
 
Informacja o działaniach Wydziału Analiz i Promocji w 2006 roku – przedstawił 
Zastępca Burmistrza Bogusław Bończak /stanowi załącznik/ 
 
Opinię Komisji Społecznej przedstawił Radny Piotr Pochwała 
 
Radny Maciej Mońka – zwrócił uwagę, Ŝe w informacji Wydziału Analiz i Promocji nie 
przedstawiono podejmowanych działań w zakresie pozyskiwania środków unijnych, 
nawiązania współpracy z Urzędem Wojewódzkim w Łodzi w zakresie rozliczania tych 
środków. 
Przewodniczący Rady Miejskie stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła do wiadomości 
informacje o działaniach Wydziału Analiz i Promocji. 
  
Ad.6. 
 
1/Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego dla nauczycieli  
   wysokość  stawek dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki  
   pracy, szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny  
   ponadwymiarowe, godzin doraźnych zastępstw, niektórych innych składników  
   wynagrodzenia oraz podwyŜszenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego 
   - przedstawiła Pani Maria Więckowska Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 
                                         Pytań i uwag nie zgłoszono 
   Opinię Komisji Społecznej przedstawił Radny Piotr Pochwała. 

/stanowi załącznik/ 
   Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                U c h w a ł ę Nr VII/67/2007 
                        19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
2/Projekt uchwały w sprawie powierzenia Policji zadań Gminy Miasta Łowicza w  
   zakresie ochrony bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz kontroli przestrzegania  
   przepisów porządkowych i administracyjnych związanych z działalnością publiczną 
   lub obowiązujących w miejscach publicznych i przekazania środków finansowych  
   dla Policji – przedstawiła Pani Edyta Fabijańska Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich  
                                                    /stanowi załącznik/. 
  Radny Maciej Mońka – zwrócił się z zapytaniami do Komendanta Powiatowego Policji:     
  czy obsadzone są wszystkie etaty, czy wykonywane są wszystkie zadania dla miasta, czy    
  wystarcza środków finansowych z budŜetu państwa oraz czy konieczne jest dofinansowanie  
  z   budŜetu miasta. 
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 Pan Zygmunt Galant Komendant Powiatowy Policji – poinformował, Ŝe Policja  
 wywiązuje się ze swoich obowiązków, aby zapewnić mieszkańcom bezpieczeństwo na   
 terenie miasta. Stwierdził, Ŝe na terenie miasta Łowicza nie ma powołanej StraŜy Miejskiej    
 ani zainstalowanego monitoringu, wobec czego powołanie dodatkowych patroli policyjnych   
 byłoby celowe i konieczne. StraŜ Miejska została powołana w Skierniewicach, Ozorkowie,  
 śyrardowie, Sochaczewie, Łęczycy i w innych miastach. MoŜliwości Policji są ograniczone,  
 wybiera się zadania bardziej pilne i waŜne. Dodatkowe patrole Policji mogą być  
 wykorzystywane do zadań porządkowych, udziału w kontrolach w zakresie poprawy estetyki. 
 Poinformował, Ŝe planowana kwota przeznaczona przez miasto moŜe wystarczyć na  
 wykonanie dodatkowo około 450 słuŜb policyjnych  przez 6 godzin jednorazowo. 
 NaleŜy zorganizować słuŜby w składzie 2 policjantów, którzy wykonywaliby zadania  
 potrzebne dla miasta. 
 Pan Komendant poinformował, Ŝe obecnie są 3 wolne etaty w Komendzie Policji, ale naleŜy    
 liczyć się z większą  ilością wolnych miejsc, poniewaŜ wiele osób w 2007 roku przechodzi 
na emerytury.  W 2007 roku planowane jest przekazanie z budŜetu państwa większej ilości 
środków na  zakup samochodów, na zakup komputerów i podwyŜki dla pracowników. 
 Bogusław Bończak Zastępca Burmistrza Miasta – stwierdził, Ŝe Policja w Łowiczu jest  
 dobrze oceniana  przez mieszkańców miasta. Stwierdził, Ŝe wprowadzenie parolu  
 policyjnego jest korzystnym rozwiązaniem dla miasta, poniewaŜ rozwaŜana była moŜliwość  
 powołania StraŜy Miejskiej, ale koszty są zbyt wysokie.  
 Planowane jest spisanie szczegółowego porozumienia z Policją, aby było korzystne dla  
 miasta. 
 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Radny Jacek Haczykowski. 
Opinię Komisji Finansów i BudŜetu przedstawił Radny Grzegorz Wojciechowski. 

/stanowią załącznik/ 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                     U c h w a ł ę Nr VII/68/2007 
                          21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
3/ Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasta Łowicza  
   a Parafią Rzymskokatolicką p.w. Chrystusa Dobrego Pasterza w Łowiczu 
    i uchylenia uchwały Nr LVI/344/2006 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 25 maja 2006  
    roku w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto Łowicz a Parafią  
    Chrystusa Dobrego Pasterza – przedstawił Pan Jarosław Majka Zastępca Naczelnika  
    Wydziału Gospodarki Gruntami / stanowi załącznik/ 

 Pytań, uwag nie zgłoszono 
    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Radny Jacek Haczykowski 
 

/stanowi załącznik/ 
     Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                           U c h w a ł ę Nr VII/69/2007 
                                   21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący 
4/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/50/2007 Rady Miejskiej w Łowiczu  
    z  dnia 23 stycznia 2007r. w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasta  
    Łowicza a Parafią Rzymskokatolicką p.w. Chrystusa Dobrego Pasterza – przedstawił  
    Pan Jarosław Majka Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Gruntami  
                                                /stanowi załącznik/ 

Pytań, uwag nie zgłoszono 
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Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Radny Jacek Haczykowski 
/stanowi załącznik/ 

  Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                      U c h w a ł ę Nr VII/70/2007 
                                  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
5/ Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonych w  
    Łowiczu obręb Łowicka Wieś – przedstawił Pan Jarosław Majka Zastępca Naczelnika  
    Wydziału Gospodarki Gruntami /stanowi załącznik/  

Pytań, uwag nie zgłoszono 
    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Radny Jacek Haczykowski. 

/stanowi załącznik/  
    Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                        U c h w a ł ę Nr VII/71/2007 
                                 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
6/ Projekt uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów  
    płatności i wysokości stawek opłaty targowej, zarządzenia poboru tych opłat w drodze  
    inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso – przedstawił  
    Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych /stanowi załącznik/ 

Pytań, uwag nie zgłoszono 
    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Radny Jacek Haczykowski 

/stanowi załącznik/  
    Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                        U c h w a ł ę Nr VII/72/2007 
                                    20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
7/ Projekt uchwały w sprawie odwołania Sekretarza Miasta Łowicza – przedstawił  
     Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Henryk Zasępa /stanowi załącznik/ 

Pytań, uwag nie zgłoszono 
    Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów 
                                      U c h w a ł ę Nr VII/73/2007 
                            14 „za”, 1 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 
 
    Pani Anna Czubak Sekretarz Miasta – poinformowała, Ŝe stanowisko objęła 357 dni  
    temu. Stwierdziła, Ŝe  starała się stanowisko traktować jako słuŜbę dla społeczności miasta  
    Łowicza, starała się rzetelnie i sumiennie wypełniać nałoŜone obowiązki.  
    Praca Sekretarza jest mało widoczna, ale w tym okresie zostały opracowane 24 projekty  
    uchwał organizujących pracę Rady Miejskiej. Opracowano wspólnie z Panią Radcą  
    Prawnym regulaminy Rady Sportu i Społecznej Grupy Doradców Gospodarczych.  
    Pani Anna Czubak podziękowała wszystkim Radnym za współpracę.  
    Stwierdziła, Ŝe decyzję Burmistrza Miasta przyjęła z duŜym zrozumieniem. 
    Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta -  poinformował, Ŝe podjęcie decyzji było  
    bardzo trudne i nie naleŜy jej traktować jako kary. Stwierdził, Ŝe jego obowiązkiem było  
    zgłosić wniosek a sprawa odwołania z funkcji Sekretarza Miasta naleŜy do kompetencji  
    Rady Miejskiej. Stwierdził, Ŝe widzi moŜliwość dalszej współpracy z Panią Anną Czubak  
    w innych warunkach i okolicznościach.  
    Burmistrz Miasta podziękował Pani Annie Czubak za  współpracę z władzami miasta i  
    Radą Miejską  wręczając bukiet kwiatów. 
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 8/ Projekt uchwały w sprawie powołania Sekretarza Miasta Łowicza – przedstawił  
     Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Henryk Zasępa /stanowi załącznik/  
     Pan Krzysztof Jan Kaliński – przedstawił wniosek wraz z uzasadnieniem w sprawie  
     powołania Sekretarza Miasta Łowicza. 
       Pytań, uwag nie zgłoszono 
     Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie                                        
                                     U c h w a ł ę Nr VII/74/2007 
                                20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 
     Pan Krzysztof Jan Kaliński –podziękował Radnym za podjęcie uchwały, stwierdzając , 
     Ŝe od wielu lat współpracuje z Radą Miejską. 
     Pani Maria Wi ęckowska – Sekretarz Miasta -podziękowała Burmistrzowi Miasta za  
     złoŜenie wniosku i Radnym za duŜe poparcie.  
     Stwierdziła ,Ŝe funkcja Sekretarza Miasta jest bardzo odpowiedzialna, naleŜy wykazać  
     wielką pokorą wobec ludzi i zadań. Zapewniła, Ŝe zrobi wszystko,aby w Urzędzie  
     Miejskim dobrze się pracowało i dobrze  współpracowało z  Radę Miejską. 
 
  9/ Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia, jako przedstawiciela Gminy Miasto Łowicz,  
      kandydata na członka Stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy – 
                    przedstawiła Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta 
                                               / stanowi  załącznik / 
                                           Pytań i uwag nie zgłoszono. 
      Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie                                        
                                     U c h w a ł ę Nr VII/75/2007 
                                21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 
10/Projekt uchwały  w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Miasta Łowicza –  
     Pana Arkadiusza Ryszarda Podsędka – o obowiązku złoŜenia oświadczenia,  
     dotyczącego pracy  lub słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy       
     z  tymi organami  w okresie od 22 lipca 1944 roku do 31 lipca 1990 roku – przedstawił 
                 Pan Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Henryk Zasępa  
                                             / stanowi załącznik / 
                                         Pytań i uwag nie zgłoszono. 
     Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie                                        
                                     U c h w a ł ę Nr VII/76/2007 
                                20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 
11/Projekt uchwały  w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy Miasta Łowicza –  
     Pani Marii Wi ęckowskiej – o obowiązku złoŜenia oświadczenia, dotyczącego pracy  
     lub słuŜby w organach bezpieczeństwa lub współpracy z tymi organami w okresie  
     od 22 lipca 1944 roku do 31 lipca 1990 roku – przedstawił Przewodniczący Rady  
     Miejskiej  Pan Henryk Zasępa /stanowi  załącznik/ 
                                         Pytań i uwag nie zgłoszono. 
      Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie                                        
                                     U c h w a ł ę Nr VII/77/2007 
                                21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
 12/Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji  
      przedmiotowej dla  zakładu budŜetowego - Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu – 
                 przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 
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                                           / stanowi załącznik /             
                                             Pytań i uwag nie zgłoszono. 
         Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów                                       
                                     U c h w a ł ę Nr VII/78/2007 
                                16 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących 
 
   Ad.7.  
 
   Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami – przedstawił  
   Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta / stanowi  załącznik/ 
                                            
  Ad. 8. 
 
   Pan Krzysztof Jan Kaliński – poinformował, Ŝe w dniu 2 lutego 2007 roku odbyło się   
   spotkanie z przedstawicielami Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Łodzi  
   przy udziale Pana J.Tłustwy oraz Prezesa Zarządu Spółki Pana Wiesława Garstki. 
   Protokół ze spotkania został przesłany do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony      
   Środowiska w Łodzi.  Wystąpiono z pismem o wycenę udziałów, którą radni otrzymali.    
   Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska wycenił     
   udziały na 1973,77 zł. Planowane jest spotkania ze "Spółką Dalia” dniu 28 marca 2007  
   roku o godz.17-tej w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. Burmistrz Miasta zaprosił radnych na  
   spotkanie, które będzie potwierdzone telefonicznie. 
   NaleŜy zastanowić się ,czy chcemy sprzedać udziały  w spółce ZEC, przeanalizować  
   sytuację bardziej korzystną dla miasta i mieszkańców Łowicza. 
 
   Radny Grzegorz Wojciechowski –przedstawił oświadczenie Komisji BudŜetu i Finansów. 
                                          / stanowi załącznik / 
 
   Oświadczenie Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie udziałów w spółce  
   ZEC w Łowiczu spółka z o.o. przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  
    w Łodzi -  przedstawił  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan H.Zasępa. 
                                                   /stanowi  załącznik / 
               Przewodniczący zaproponował przegłosowanie oświadczenia. 
                          19 „za „ 0 przeciw , 2 wstrzymujące  
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła oświadczenie, które  
   zostanie przesłane do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska oraz Prezesa Spółki  
   ZEC.  
 
   Ad.9. 
   Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu wobec wezwania Wojewody Łódzkiego  
   do podjęcia uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu Burmistrza Miasta  
   Krzysztofa Jana Kalińskiego. 
   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Henryk Zasępa –poinformował, Ŝe Wojewoda  
   Łódzki pismem ,które wpłynęło w dniu 20 lutego 2007 roku ,wezwał Radę Miejską w  
   Łowiczu do podjęcia uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu Burmistrza Łowicza  
   Krzysztofowi Kalińskiemu. 
   W związku z ogłoszeniem wyroku Trybunału Konstytucyjnego  w dniu 13 marca br  
    zaproponował podjęcie uchwały   
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   a/projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta  
      Łowicza – wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. 
                                               / stanowi załącznik / 
   Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Łowicza – poinformował, Ŝe w dniu 12 listopada  
   2006 roku został wybrany w wyborach bezpośrednich Burmistrzem Miasta. 
   Ślubowanie przed Radę Miejską  złoŜył  na  Sesji w dniu 6 grudnia  2006 roku. 
   Stwierdził, Ŝe w dniu 18 stycznia 2007r został poinformowany przez Sekretarza   
   Miasta Panią Annę Czubak, Ŝe oświadczenie o działalności gospodarczej Ŝony, nie zostało  
   dostarczone do Wojewody Łódzkiego, ale pozostało w  aktach osobowych Urzędu  
   Miejskiego. W tym dniu  dokument został osobiście dostarczony do Wojewody Łódzkiego. 
   W dniu 23 stycznia 2007 roku został poinformowany faxem od Wojewody Łódzkiego, Ŝe  
    nie wywiązał się z obowiązku złoŜenia oświadczenia o działalności gospodarczej Ŝony.  
   O zaistniałej  sytuacji  poinformował wszystkich  Radnych na  spotkaniu   roboczym w  
   dniu 23 stycznia br. 
   Następnie wystąpił z wyjaśnieniami do Wojewody Łódzkiego z prośbą o przywrócenie  
   terminu do złoŜenia oświadczenia gdyŜ nie dotrzymanie terminu nastąpiło nie z jego winy.  
   ale nie został on  przedłuŜony. Wniosek Wojewoda uznał za niezasadny. 
   Burmistrz Miasta poinformował, Ŝe został wybrany przez około 9 .000 mieszkańców,  
   ponadto stwierdził, Ŝe gdyby zachodziła potrzeba przeprowadzeniu ponownych  
   wyborów, wyraziłbym chęć ponownego kandydowania na Burmistrz Miasta.      
   Stwierdził, Ŝe gdyby Trybunał Konstytucyjny wydał inne orzeczenie, to na obecnej sesji,    
   naleŜałoby  podjąć uchwałę stwierdzającą wygaśnięcie mandatu Burmistrzowi Miasta. 
   Wyrok Konstytucyjny ukazał się w dniu 21 marca 2007 roku w Dzienniku Ustaw. 
   Poinformował, Ŝe najlepszym rozwiązaniem byłoby podjęcie działań takich jak w Bytomiu  
   Odrzańskim, gdzie  zgłoszono 1 Komitet Wyborczy. Nie zgłoszono Ŝadnego    
   kandydata  na Burmistrza Miasta i dlatego na sesji nadzwyczajnej Rada Miejska mogła  
   powołać tego samego kandydata na Burmistrza Miasta. W związku z tym naleŜało liczyć się  
   z dodatkowymi kosztami z tytułu przeprowadzenia ponownych wyborów. 
   Podobne sytuacje zaistniały w innych miastach np. m. Skierniewice, m.Wieruszów.  
   W niektórych miastach odbywają się ponowne wybory Burmistrzów Miasta. 
   Burmistrz Miasta podziękował wszystkim za wsparcie i  pomoc, podczas w tak trudnym  
   dla niego okresie.  
        Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów                                       
                                     U c h w a ł ę Nr VII/79/2007 
                                21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
     Pan K.J. Kaliński  Burmistrz Miasta  – podziękował za podjęcie uchwały. 
     Ad.10. 
     Radny J.Więcek – poinformował, Ŝe przy głosowaniu nad uchwałą w sprawie ustalenia  
     stawek jednostkowych dotacji dla ZUK, członkowie Komisji Gospodarczej i Rozwoju  
     Miasta nie głosowali za podjęciem uchwały, poniewaŜ nie wypracowano Ŝadnej opinii. 
     Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały przed samym posiedzeniem i nie mieli  
     moŜliwości dokładnego przeanalizowania. W przyszłości projekty uchwał powinny być  
     wcześniej dostarczane radnym. 
     Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta poinformował, Ŝe będą podejmowane  
     działania, aby uchwały były wcześniej dostarczane Radnym.     
     Przewodniczący Rady Miejskiej zaapelował do radnych o składanie zdjęć do legitymacji  
     Radnego. 
     Przewodniczący Rady Miejskiej – przypomniał, Ŝe w terminie do 30 kwietnia br. naleŜy  
     złoŜyć oświadczenie majątkowe Radnych oraz z rozliczeniem PIT w 2 egzemplarzach  
     do BRM wg stanu na 31 grudnia 2006 roku. Radni druki otrzymali w materiałach na sesję. 
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      Ad.11. 
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił terminarz planowanych posiedzeń komisji    
      w miesiącu kwietniu b r. / stanowi  załącznik / 
 
      Przewodniczący  Rady Miejskiej poinformował, Ŝe następna Sesja planowana jest na  
      26 kwietnia 2007 roku godz.13-ta z następującymi tematami: 
 
        1.Sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta Łowicza za 2006 rok. 
        2.Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Łowicza. 
  
      Ad.12. 
 
      Na tym zakończono obrady  VII Sesji  Rady Miejskiej w Łowiczu. 
 
 
 
 
 
 
 
      Protokółowała :                             Sekretarz  sesji                  Przewodniczący Rady                  
     Alicja Dutkiewicz                       /-/  Marzena Rokicka              /-/  Henryk  Zasępa   
 
 
       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
           


